
Bilag 4a

Fra: Connie <connie_foerby@hotmail.com>
Emne: Møde D.15/8
Dato: 8. august 2020 kl. 10.03.13 CEST
Til: "bestyrelsen@svenstibakkevej.dk" 
<bestyrelsen@svenstibakkevej.dk>

Hej bestyrelse. 
Jeg er træt af ikke at kunne komme, men arbejdet kalder i 
Akutfunktionen. 
Håber i vil tage denne mail med til mødet. 
Siden grundejerforeningen startede, har vi som har grunde været i 
mindretal, så er det svært at blive hørt, og ja man kan møde op, men 
til hvad formål, når flertallet bestemmer. 
Retfærdighed er et stort ord som jeg syntes i skulle tage op til 
mødet, syntes i skulle se på hvordan betalingen er i forhold til om 
man har en grund, en grund med hus på. Syntes det giver sig selv at 
fordelingen skal være der efter, hvis i skal ud og låne Penge. 
Hvis flertallet bestemmer for at hver grundejer skal betale 20.000 
jamen det nægter jeg simpelthen, men hvis det var det halve da jeg 
kun har en grund Ville jeg accepterer. 
Af samme grund har jeg sat min grund til salg, da jeg ikke har lyst 
til at være  i denne uretfærdige fordeling.
Til slut vil jeg sige at bestyrelsen har gjort et stort stykke 
arbejde, men hør nu på mindretallet. 
God sommer. 
Mvh Connie Førby Svenstibakkevej 15

Sendt fra min iPhone

Forslag:
I fremtiden skal alt betaling  gå efter hvad grundejer ejer. 
- grund Med hus  1/1 fuld betaling 
- grund  1/2 betaling


